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ROZHOVOR S UMELCOM
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Filip: Okrem čítania kníh, hraní na gi-
tare a divadla som nemal žiadne akti-
vity.

FON: Chcel by si ešte hrať v divadle ? 
Filip: Bola to fantastická skúsenosť, 
za ktorú vďačím pani profesorke 
Husárovej. Áno, veľmi rád si zahrám v 
divadle.

FON: Koľko predstavení ste odohrali ? 
Filip: Nie som si istý , ale podľa toho, 
čo si pamätám, ich bolo deväť.

FON: Hrali ste aj mimo  Popradu ? 
Filip: Navštívili sme Humenné, kde 
sme odohrali dve vystúpenia.

FON: Ako si bol spokojný s kolek-
tívom, teda s kolegami hercami? 
Filip: Ludia, ktorí ho tvorili, boli fantas-
tickí, som veľmi rád, že som ich mohol 
spoznať a hrať s nimi na javisku.

FON: Ako ohodnotíš svoj výkon ?
Filip: Myslím si, že na amatéra to 
nebolo najhoršie. Hodnotenie mojich 
výkonov môže mať každý vlastné.

Filip, ďakujeme Ti za rozhovor a 
veríme, že Ťa čoskoro opäť uvidíme 
na „doskách, ktoré znamenajú svet“.
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